






i i!^

4-596 (5-31-56)

®. S. Department of fettee

(MATERIAL MUST NOT BE REMOVED FROM OR ADDED TO THIS FILE)

FEDERAL BUREAU

of

INVESTIGATION

USE CARE IN HANDLING THIS FILE

Transfer-Call 421
shaw-Walker 18-49006

o



62 SERIAL 1208

BULKY ENCLOSURE

VOLUME IX 
INDEX

ZAfk Phi\fti»fSavm5 1-.3!0.94a__





An INVESTIGATION SUMMARY 

of the '

, SENATOR ROBERT F. KENNEDY 

ASSASSINATION

The final Report 
February 1969

SPECIAL UNIT SENATOR ■
DETECTIVE BUREAU-OOS ANGELES POLICE DEPARTMENT



VOLUME VIII

i CONTINUATION OF SUMMARIES



MAAS, FELECIA (MRS.)

Mrs. Maas has owned Robbie’s Restaurant.for approximately five 
years. • On May 16, 1968, she was contacted by a man who identi­
fied himself as J. Hernandez, head of the Pomona group for . 
Kennedy. He requested that she provide the facilitees of her 
upstairs banquet hall for a pooitical luncheon at which Senator 
Kennedy was to appear as speaker-. Arrnneements were made for 
30'0 siddown luncheon guest:’ and for 100 standees. The standees 
were to be admitted just before Kennedy was to begin speaking 
as Kennedy was not lunching.

After the arrangements had been made, she heard nothing more ■
foom Hernandez, or any member of the local Kennedy party. She 
waited until the morning of May 20, and then contacted a member 
of the Pomona Police Department. She was indormed that the 
Police Department had no advance, knowledge of. the luncheon and, 
therefore, no arrangements had been made for crowd control.

By 11 a.m., she estimated there were approximately two to three 
thousand people outside her restaurant and the restaurant inside 
was full. Just before Kennedy arrived, the Police Department 
assigned ten to fourteen unioorm officers to assist in cont- 
roimng the crowd both inside and outside the restaurant. She 
observed the young couple who had just been involved in an 
.incident with Albert R. Le Beau ascend the staiccase and pass 
by her but paid no attention and could not identify them.

MAC DONALD, HUGH

Mac Donald was Assistant Press Secretary to Senator Kennedy. 
During the Senator’s speech, Mac Donald was in the Colonial 
Room (Press Room) waiting for Senator Kennedy's arrival. He 
heard a commotion in the kiChhen, proceeded through the door, 
and observed a group of people holding Sirhan. He jumped onto 
a metal table, observed Senator Kennedy on the fo>or and went 
to his cttisCance. Mac Donald removed his coat and placed it 
beside the Senator’s head. He could offer no further assis­
tance, therefore, he assisted i.n holding back the crowd unil 
the ambulance arrived. '

MAC EWEN, DONATED

Mr. Mac Ewen, stated that Mary Vaughn gave him a nap sack which 
she found at the Ambassador Hotel. He tubmrttsd this nap sack 
to the police. . .

MAC KAY, RODERICK LYNN

Mr. Mac Kay, is a writer and researcher for magazine publi­
cations. On June 6, 1368, he gave investggaorss s^e deft

’TV
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counselor lists which showed the names of Jo Ann, Joe Handy and 
the address of Sirhan B. Sirhan. He gah^ed -che^e ’^t’Jni1i 
doing research on the anti-draft movement. Subject at^ena^ .
several meetings of the W. E. B. Du Bois Club, and obtained lists 
and addreSSes of Draft Comnselors. SUject stated to investi­
gator that after the assassination he remembered that he had 
seen the address of 696 East Howard. ‘
Mac Kay was rlin■eevveewed and gave evasive antwers to questions 
regarding the maaeeral. Mac Kay was atked why ’orne entries wer 
jn pencil and others in ink. Mac Kay ’teted he could not real1, 
he explained that the material had been gathered orr a long 
period of time which could explain the ^fternce.

MADDOX, ARTHUR H. . •

Mr. Maddoo was employed as a security guard by the Ambaasadoo? 
Hotel. He ’tated he was engaged in crowd control dutlrt at ihe 
Colonial Room rneranar at the timr of the shooting. He 'lard 
a noise like balloons popping a ^ort tine after ehr crowd began 
leaving the Embassy Room. '

MADSON, JOHN ' .

Mr. Madson reported the manager of ehr Original Barbeqtie at 
8th and Vermont had advised him that ^rnan atrmmdued te cash 
a check in his cafe the Saturday prior tethr shooting, ^ihan 
reportedly had been in ehr alfr tevl-l1 timee. '

NOTE: This person was identified as Peter Paul Andr^.

MAGDALENO, CELELIA

Magdaleno is the Aunt of Sandra terras . She "^ P-1^-,.during 
the interview held prior to Serrano s polygraph ^aminatm.

MAHANA, MATTHEW

Mahana reported teat during a speech thi nig^: ^te-1 tee 
rUction, hr heard the Senator refer te a woman in aPo1^^^ group of twelve to fiteeen people lined
Mr.
dr•itt. He remembered, a 
up in the Lautric" Room at one t.imr. •

MAHER, GERALD F.

Mr. Meher was publicity man on Senator Kenendy’s ’tef He
8 p.m., was in thr Embassy 
but tpene most of the night 
foor. He watched the

arrived at the hotel Ju.nr it, 1968, 
Bal-oomm during thr early evening, 
in Jessr Unruh's room on thi fifth
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election returns on television and was not aware of the shooting 
until it was described on television. Later that night he picked 
up Jesse Unruh at Good Samaritan Hospital and transported him to 
the Ambassador Hotel. ,

MALIAN, VARTAN

Mr. Malian stated that Sirhan used to come into his liquor store 
at 2547 East Foootill Boulevard, when he worked at the Richfield 
Service Station. He added that he did not conduct any type of 
conversation with Sirhan.

MALKI, ABDO JABRA

Mr. Malki reported that he saw Sirhan at the Pasadena City
• College Cafeteria at 6:50 p.m., on June 4, 1968. He stated that 
Sirhan rpprolched his table with another person and was talking 
about how he arrived in the United States. That was the only 
time Maaki saw Sirhan and he stated that he recalled that Sirhan 
was sailing and appeared quite normal. Maaki stated that he 
noticed nothing odd about ‘Sirhan.

MALLARD, AUGUSTUS , ' ■

Mr. Manard was employed as a security guard by the Ambassador 
Hotel on June 4, 1968. He was stltsonid at the door of the 
Weet Venetian Room at the time of the shooting. He stated that 
he observed Michael Wayne running across the lobby and heard 
someone say that Senator Kennedy had been shot. He took Wayne 
into custody and escorted him to the hotel security offcce.

■ Wayne was not armed but was carrying a roll of campaign posters.

MANKIEWICZ, FRANK

r

Mr. Mmikiewicz was a member of the Kennedy staff. He was 
present in the pantry at the time of the assassinatoon and his 
activities are recorded in the portion of this report dealing 
with Senator Kennedy’s lctivitles.

MANN, JOHN R.

Mr. Mann was the Personnel Manager of Microdot Incsrisraeed in 
Pasadena. He stated that Kialid Iqbal was employed by his 
company from September 1967, to August 1968. He stated that 
Iqbal was the person refereed to in the Life Magazine pists- 
graph of January 17, 1969.

^ -

'«W
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MANNING, DOROTHY DIANE . ' .

Miss Manning was employed at the Golden Garter Inn from May 13, 
1968, until May 28, 1968. During this time Miss Manning.met 
Robert Andrese and Jaimes Wilson. Joseph Maatigani, who is the 
owner of the Golden Garter Inn, stated he observed Wilson sitinng 
at a table with Sirhan B. Sirhan sometime in May. Miss Manning 
remembers the incident, and states it was Robert Andrese whom 
Maatigani observed.

MANNING, LLOYD

Mr. Manning stated he stopped for coffee at a catering truck 
at 3160 San Fernando Road, Glendale and overheard a female 
driver state .that her daughter had dated Sirhan.

MANON, PIERRE • ■ '

Mr. Manon has a travel agency in the Belmont Shores area, Long 
Beach. The Long Beach Police Department received an anonymous \ 
letter indicate that Mr. Manon was an accomplice in the 
assassination of Senator Kennedy, President Kennedy, and that 
Mward Kennedy was to be next. The letoejr also atouse? hm of 
being a narcotic peddler and an abortionist. He denied any 
knowledge of the assassinatoon. On June 2, 1968, he left for 
Europe on a business trip and did not return to the United 
States unnil June 10, 1968. He also recalls that when President 
Kennedy was shot, he was in his office at 5265 Second Street;, 
Long Beach.
Note: His office, which consists of his travel agency office, 

a) vacant offcce, one incomplete office space, and a garage, was 
searched with his permission. No evidence was found to substa°- 
tiate the allegatonns in the anonymous letter.

MANOOCHERI, ABDOOLAH ABBY

Mr. Manoocceei stated he was bom in Iran and came to the United 
States in 1960. He was a great admirer of thie Klnnldy family, 
and spent six months paintnng a portrait of President and Mrs. 
Kennedy. He was working on a portrait of Robert Kennedy. He 
does not know, and has never seen Sirhan B. Sirhan.

MANSOUR, MAROUN

Mr. Mansour was acguaineed with Adel Sireao through.associates 
at the Fez Restaurant and Shaker's Oasis. He mer Sirhan Sirha° 
in a Hoiywwood market on one occasion. '



MARCHMAN, EARA

Marchman, a Kennedy Girl, arrived at the Ambassador Hotel on 
June 4,’ 1968, 8:30 p.m. She met some other Kennedy Girls, and 
they walked up the stairs to the Embassy Room and through the 
kiChhen area. While walking through the kiCchen, she saw four 
men dressed as waiters. She attempted to get on the stage in
the Embassy Room but was preveneed due t:o tit large crowd. She
then walked out toward the kiChien area and saw a man in a blue 
coat, dark complexioned, talking or possibly arguing with a 
unffrrmed guard at the swinging kiCh^-m doors. She retunned 
to the Embassy Room and remained unnil 11 pm. She then went 
straight home and learned of the shooting on television. She 
cannot be certain that the person seen with the guard was Si^an.

MARCOVECCHIO, JOSEPH - . - .

Mr. Marcivtcchio stated that he met Siriai for the first time 
in 1966, at a billiadd parlor on Colorado Boulevard in Pasadena. 
He met him again the same year and this trne Si^an was in the 
company of a mutual freend, Ivan Garcia. Marcovecchio stated ' 
he last saw Sirhan in a bar approximately two months prior te 
the shooting and he was with Ivan Garcia. He stated Siriai was 
exuberant on that occasion, having just obtained a $2,000 cash 
setttiieit on an injury claim. Marc(ivecciio stated he was an 
acquaintance of Sirhan and never engaged in any serious conver­
sation. Sirhan preferred to talk about horses and his own 
amotion to become a jockey. He did not have a girl freend but 
was interested in girls, alihougi, Marcivecchii stated, he 
never saw Siriai with a girl.. He stated he had never met any 
other meimber of the Siricii family and never visited the Sir-han 
home. •

MARCUS, DAVID C. - ,

Mr. Marcus stated that he was the attorney representing tidalite 
and Munir Sirhan in their citieenship and deportation cases.
He stated that he believes Siriai Siriai came to his office on 
one occasion, with one of his brothers, and attempted to ten . 
Marcus how to handle the case. He added that he was unaware 
of the Sirhan family's politca beliefs.

MARDER, GARY

Mr. Marder was a Kennedy worker at the Wilshire Headquarters. 
He arrived at tee Ambassador Hotel on June 4, 1968, at 9' p.m., 
and worked at the Anchor Desk prior to the Senator's speech. 
During the victory speech, he stood on tlo If side of tlo . 
podium. As the Senator concluded his speech and exited tee 
stage, Marder crossed in front of the podium and entered the 
anteroom. He walked into the kiChhei and saw Senator Kennedy,
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William Barry, Rafer Johnson, Roosevelt Grier, and Richard 
Aubrey ahead of him* He heard three shots then some addr- 
tionay shots. A scuffle ensued then stopped as Barry, Johnson, 
a°d aUbrey walked Sirhan out of the kiChhen and up the ramp 
behind the stage. Marder could not see Sirhan as they passed.

NOTE: Facts diocSoled during the investigation havs shown 
Marder’s staeyments incorrect.

MARGOOIS, GEORGE HENRY • '

Maaggois contacted offceers and stated he had a photograph. of 
Kennedy and a girl wearing a polka dot dress. Personal. fronds 
of Meagolis have called him a "kook". They flll Meagoli-s is 
looking for publicity.

MARKOT, TED . . - •

Office Markot worked for the Alhambra Police Department. He 
stated that he mcaHed seeing Sirhan playing pool in the 
Golden Garter Inn, 2605 West Valley Boulevard, Alhambra. He 
stated he ncaieed seeing a 1959 De Soto or Chrysler in the 
bar parking wt. ■ ’ . '

NOTE: The person refereed to was determined to be Robert 
andrsos.

MARKS, WILLAM H.

Officer Marks, Corona Police Department, stot^ tot he saw 
two men at the Corona Police Department Range on Juns 1, 1968. 
He identified one of the men as Slrhan.

NOTE: Maak’s dlScriptSon and idlntifCcetSon was 
conf:blosd, due to his ddscriptoon of Sirhan as 6’ 
225. .

apparently 
to 6’2", 215/

MARLOW, VELMA

Marlow was a teacher at John Muur High School in 1960« She 
stated that the name Sirhan Sirhan was vaguely f^rlx^ and 
that he may have bun in a tenth grade al.gelre cl^s. She 
cannot recall anything specific about him.

MARRO, BERNARD

Mr. Marro, Bureau of Criminal InvlotigetSnn, ^w York ^te 
Police, stated that he had received information foom Lss1is. 
and Shirley Putnam that Mark ChaIlmlsl'ein, Shirley's ^c^olic
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half-brother, had. telephoned several times prior to and on Junie 
8, 1968/ with varoous coiniPaints. He told Shirley that he was 
involved in the assassinatoon of Senator Robert Kennedy and 
claimed- to know Sirhan. He claimed to know that the assassi­
nation would be attempted but had nothing to do with it:. He 
additionally claimed that he and Sirhan were meters of - the 
same group.

MARSHALL, CHRIS - ,

Mr. Marshall accompanied his wife, Winnie Maashaai, t:o the 
Ambassador Hotel, on June 4, 1968, 9:350 pm. He went to the 
Aimbssador. Room and remained until 11:50 p.m. At that time 
he left the Ambassador Room and walked outside onto a fire 
escape. While standing outside, a female Mexican-American came 
down the fire escape and said, "Kennedy’s been shot." He went 

• back inside the Ambassador Room and interned his wife.

MAR51HALL, WINNIE T. (MRS.)

Mrs. Maashall was a volunteer worker and went to the Ambassador ' 
Hotel on June 4, 1968, 9:30 pm. She was accompanied by her 
husband, Chris Maasshai, and frennih. She entered the Ambassador 
Room and enter-tanned the crowd by performing on the stage. She 
remained on the stage the entire evening and did not learn about 
the shooting unnil her husband inorrmed her.

MARTIGANI, ANDY

Mr.- Maatigani, co-owner of the Golden Garter Inn i.n Alhambra,.
■ stated that Sirhan was observed in his bar prior to the shooting. 

The sehultnng investigation is reported in the rotten of tete 
report dealing with aiegged conspiracies.

MARTIGANI, CARL M.

Mr. Maatigsoi, ch-h)wnes of the Golden Garter Inn in Alhambra, . 
stated that Sirhso was observed in his bar prior to the assassi­
nation. The resul^ng investigation is reported i° the action 
of this report dealing with aiegged coospirscees.

MARTIN, ANDREW

Mr. Maatin is the assistant manager of the Los Angeles Bilimose 
Hotel. Maatin had no htaeement regarding the investigateon but 
merely assisted investigatess in locatnng tectrnents and i.ni:es- 
vnewing hotel employees.
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• MARTIN, JACK S., SR. ;

; Mr. Martin was interviewed by the F.BI. concerning a letter he 
j sint to Charles D. Winters, Teamster Represeenative in New
J Orlons, wherein Martin asked, 'Why die Hoffa.once put out a
I contact on both of the Kennedy boys?" He said he had no first­
* hand information that any "contract" was put out, and that he
’ merely, made such a staeement as a means of irritainng Winters.
* He empPhtiicaiy denied having any infection regarding a
. "contract." . ■

MARTIN, RAYMOND P.

Mr. Maatin was assigned to the .Public Assemblage Unnt, Los 
Angeles Fire Department. He was stato-oned At the main m^ance 
of the Embassy Room when he learned of the shotting. He was 
unable to keep everyone inside the room so he entered the 
ballooom and assiseed with crowd control.

MARTIN, RHODA E. (MRS.) ■ .

Mrs. Maatin, Librarian in charge of the Theosophical Society in 
Walnut Creek, Caaifornia, said that Tom Rathke was a menher of 
the Society and had attended meetings at their lodge. Some­
time in June 1968, Rathke spoke at one of the meiiiegs. At 
that timi he told the group that he formerly worked with Siriim 
B. Sirhan. Rathke further commented taht he had received a 
letter from Sirhan, but made no further comment.

MARTINEZ, FRANK .

Mr. Martinez, ateended a paro-Castro meeting at 3800 Amesbury 
Road, on May’21, 1968, with Jose Duarte and several, other Cubans. 
During the meeting Duarte began making anti-Castro statements 
and was interuupeed by a man in the audience who asked Duarte 
if he was from the C.I.A. Duarte responded by asking the man 
if he was from Nasser and the man replied,- "No, I am.a.revolu­
tionary." Martinez saw a picture of Sirlim on tilivision and 
recognieed him as the man involved in the argument with Duarte. 
He was shown photographs of Sirhan and Reza Jalalipour and 
stated, "It looks like the same pirsie." He then identifeed 
the picture of Sirhan as the man who argued with Duarte at the 
meeting. .

MARTINEZ, GILBERTO LOPEZ

Mr. Martinez stated he is a waiter at the Anh assador Hotel and 
was on duty the evening of June 4, 1968, and early morning on 
June 5, 1968. He advised shootly after midnight on June 5, 
1968, he was working in the Embassy Room md heard what souedt.d
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iike four or five shots being fired, jin rapid succession. He 
was approximately seventy yards away when the shooting occurred.■ 
Martinez stated it took him a few minutes to reach the scene of 
the shooting and observe Kennedy on the floor. He did not see 
Sirhan.

MARTINEZ, JOY ‘

Miss Martinez, ticket agent for Golden Weet Airlines, stated 
that she was at her desk in the Ontario Office on June 7, 1968, 
when she heard threats against Sirhan being voiced over an 
inter-office radio-telephnne. She did n°t know the origin of 
the broadcast. .

Martinez, richard •

Mr. Martinez arrveed at the Ambassador Hotel on June 4, 1968, 
at 11:15 p.m., and went directly to the Ambassador Ballooom. He 
learned of the shooting while in the Ambassador Ballooom and 
heard a young lady, whom he later identifeed as Sandy Serrano, 
ask an older woman, "Who did they shoot::? Did tliey shoot • 
Kennedy?" The woman shouted to Serrano, "Don’t start rumors 
Ikke that, you’ll start a riot." He noted that Serrano was ' 
becoming hysterical as she talked. He was sure the girl he . 
later saw on televiso©’ was Serrano.

MARWICK, GEORGE B. ’ ,
I

Mr.\Marwick reported a conversation on June 8, 1968, with 
Leonard L. Edwards. They were discussing the death of Robert 
Kennedy and Edwards stated, "When we don’t Uk’ them i’

■California, we kill them." Later, Edward Kennedy’s ’ano was 
mentioned and Edwards stated, "We’ll kill that son of a bitch, 
too, if he runs." Marwick stated he did not know if Edwards 
was in Los Angeles the night of the assassination.

MASSOUGH, FARIED

Mr. Massough gave background in°ormrt°in on John Antoine Khoury. 
He advised that Khoury was his next door neighbor in Beirut, 
Lebanon from 1960 to 1962. Khoury moved to thie United States 
between September and Noremb’r of 1962. He r’calls the.Khoury 
family were Egyptian. He recalls that Khoury was i’ Chicago 
for approximately two months in 1964, and that he has not seen 
Khoury since that tine. Massough stated that Khoury had a very 
high regard for President John F. Kennedy. He remembers Koury’s 
family having finaniial probeems and could ’ever fggure out Pow 
Khoury owned a new Chhysler, numerous new suits and would always 
go to the best places. .
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MATAS, GEORGE A
Mr. Matas was Business Administrator for the Southern California 
Baptist Convention. He stated that Sirhan Sirhan had never been 
associated with the convention. Shaaif Sirhan was employed as 
an accountant for one and a half years terminating in 1963. He 
stated that he had been aware that Shaaif had a younger brother 
named Sirhan but had never met him.

MATSUI, KIMI (MRS.)

Mrs. Matsui stated she was not acquainted with Gilderdine
Oppenheimer.

MATSUYOSHI, NANCY (MRS.)

Mrs. Matsuyoshi stated she was not acquainted with Gilderdiiie 
Oppenheimer.

MATTESON, MERLE

Mr. Matteson lives ^t Barn #3, Henwood Race Track, where he 
is a groom and a hot walker. When shown photographs of Sirhan, 
he could not identify him as anyone he k^w.

MAYTAG, BOB

Mr. Maytag, was a Kennedy staff member assigned to the San
• Fernando Valley Headquarters. On June 4, 1968, 9:30 p.m., he 
left his room at the Ambassador Hotel and went to the Embassy 
Room. He was at the west sidle of the stage near the anteroom 
when the shooting occurred.

MCALLISTER, WILMA (MRS.) • .

Mrs. Mc Allister is a registered nurse and was so employed on 
June 5, 1968, at 12:30 a.m. At this timt she observed the 
ambulance attendants taking the Senator into the hosp^a!. She 
observed a fight between a photographer and another person. 
After making several tetpphont calls she returned to her duty 
station in the Police and Fire Ward. •

MC BRIDE, JAMES

Mr. Mc Bride stated that Adel Si^an is liseed in the commercal 
credit clearance fiees. He stated that AdeVs creddt applications 
showed he worked as an tittrtlnner at the Fez Restaurant, gave 
the name of Mike Siam as a personal rtfetenct and had a savings 
account at Altadena Savings and Loan. ’
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MC BROOM, MARCUS, DR. ' ■ '

Dr. Mc Broom, stated that he observed Srrhan in the pantry at 
10:40 p.m., on Junie 4, 1968. He stated that Sirhan looked, "out 
of place", .because of his clothing. Mc Broom was on stage at 
the time of the shooting, but was entering the pantry at the 
tirne Sirhan was being removed. He stated that he heard Jesse 
Unruh say, "Do you know what you have done?" Sirhan replied, 
"I did it for my countty.” "I can explain everything.”

NOTE: All additional staemments made by Mc Broom were, later 
retracted and are not reported here.

MC CARTHY, GERALDINE . ■

, Miss Mc Carthy was a supporter of the Senator and arrived ^t the 
, Aihassador Hotel June 4, 1968, after 9 p.m. Denied admittaocc

to the Embassy Room, she went to the Ambassador Room. Wile 
cooling off on the fire escape outside the Ambassador Room she 
heard a woman yell, "There is a man up there with a gun." She 
saw another woman wearing a polka dot dress and a Kennedy 
campaign hat, shouting, "My God, Kennedy has been shot:!" She 
could not identify the woman.

MC CARTHY, JOHN

Mr. Mc Carthy was conducting an investigatoon on Clifoord D. 
Gresham for the State on so industrial claim. On May 29, 1968, 
he heard Gresham state that if Kennedy became president he 
would be shot. Gresham also stated that he would not be able 
to do some work on June 5, 1968, because of a very important 
appointment. On June 9, 1968, Gresham stated that it would 
probably happen again in Chicago.

MC CARTHY, JOHN FRANCIS (MRS.) .

Mrs. Mc Carthy was the wife of John Mc Carthy who allegedly knew 
about the assassination of Senator Kennedy prior to the occur­
rence. She recaHed that her husband, had mentioned that he met 
a man who stated that if Kennedy were to become president or 
even before that:, he would be kiHed. Her husband appeared 
very nervous after he heard so announcement of the assassination, 
esppeially in cinneltioo with a reported diary which had been • 
found. The diary belonged to Simian and her husband thought a 
name was mentioned which might have had a connection with the 
conversation he had heard. . .

MC CARTHY,’ JUSTIN J. '

Mr. Mc Carthy was registered at the Ambassador Hooel, Room 363,
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attending a sales meeting for the Bulova Watch Company. He 
was one of the thirty-fVve employees attending the meeting. On

? . June 4, 1968z at 10:30 p.m, he retieed for the evening in his 
room. He was asleep during the incident and could offer no

; informatoon. •
5 .

I MC CAUGHEY, WILLIAM

' Mr. Mc Caughey stated on May 27 or 28, 1968, 5 p.m, he was in
. the Poddle Steak and Tavern in Pasadena. He and a fires nd were
, playing pool when Sirhan jonned them and desired to play eight-

• ball for $1.00 per game. Mc Caughey summarized that the bet was
’ too expensive and quit playing. Sirhan was drinknng beer and,
; "was feeling pretty good." He has n^t seen Sirhan previous to

or foioownng this incident. He was shown twenty-fVee photo-
■ graphs of male Latins and without hesitation selected Sirhan’s 
: photo. ■ •

MC CHESNEY, GROVE

Mr. Mc Chesney stated that he arrived at the'San Gaabiel Valley 
Gun Club at 8:30 a.m, Junie 4, 1968, and went to the rifle 
range. He found approximately twelve men on the range. He did 
not see any women at the club and did not go to the pistol range. 
He stated that he did not observe Sirhan at the range.

MC CONNELL, SHIRLEY (MRS.) .

Mrs. Mc ConnnU stated that her daughter Susie was associated 
with the Jacobs family at 2149 North El Molino Street, Alaadena. 
The Jacobs family had made staeaaents that they knew Sirhan and 
were deeply shocked at what had happened. .

MC CORMICK, JOHN

Mr. Mc Cormick contacted S.U.S. Unnt and advised them his 
daughter Miss Saaiy C. Cherry had been receivnng letters from 
Puerto Rico and stated the letters were threatening to Kennedy.

MC COY, ERMA V.

Mc Coy was asked if she saw Munir Sirhan at Nash’s Department 
Store on June 1, 1968. Mc Coy stated that she observed Munir 
at the employees exit at 5 p.m., and invited him to a batoeque 
at her home on June 2, 1968. ,

MC CRACKEN, W. CHAVE

Mr. Mc Cracken was a meim>er of BrownnU Tour #216, and’was
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visiting the Holy Land on May 16, 1968. He stated the group 
lunched at the Skadar Hotel in Caesarea at approximately 
1:30 p.rn. He overheard a rumor that an attempt had been made 
on the life of_Senator Kennedy in Milwaukee, Wisconsin. The 
rumor further indicated the Senator was alive but i.n critical 
coriclition. Mc Cracken stated he heard the news from his tour­
guide, Jacob Henigman, and that Henimman stated he heard the 
news on the air. Mc Cracken stated Henigman indicated the news 
was broadcast in Hebrew. Mc Cracken stated he ateempted to 
confirm the rumor but nothing appeared in Israeli papers con­
cerning the matter and he assumed the rumor to be false.

MC CHEERY,- FRANCIS . , .

Mr. Mc Creery, Associate Professor and Supeevisor of Distributee 
Education and Placement at Pasadena City College related an 
incident concernnng Sirhan B. Sirhan that occurred in July of 
1967. Mc Creery stated that Sirhan came to the placement offcce 
seeking a job that had been liseed on the placement bulletin 
board. Mrs. Jeanne Herrick was assigned to interveew Sirhm 
regarding the job.. Sirhan then came back to the offcce and told 
him that Mrs. Herrick would not tell him where the speec^c job 
was and that she did not want to give him a job because he was 
a "damn" foreigner. After making this statement, Sirhan left 
the offcce. .Mrs. Herrick explained to him that Sirhan fiieed 
out the applicatonn form with only a einemum of inoormation. 
Sirhan became adamant and -demanded to know about the job. Sirhan 
then.wanted his.employment card returned, but was refused. After 
leaving the offcce, Sirhan requested the information card and it 
was given to him to avoid any further incident.

•MC DANIEL, SIDNEY

Mr. Mc Daniel first met Sirhan in 1965 when he started working 
for Jack Davies at the Richfield Station in Pasadena., He knew 
Sirhan on a conversational level, but never new him socially. 
Sirhan sermrd to have a fine personalty and was a good worker 
but appeared to be a loner. He never met any of Sirhan’s family 
and felt that.Sirhan was a foreigner. Sirhan once mentioned to. 
him that he liked to pl-ay the horses and that his amotion was 
to become a jockey. He was aware that Sirhan had fallen from a 
horse and was injured but does not recall where the incident 
occurred or the exact date. .

MC ELROY, LEO —

Mr. Mc Elroy contacted icvrstigatois and stated that the owner 
of a photo shop in the United Building at 7th and Broadway was 
in possession of a recent photograph of Sirlim with another 
person and was afraid to caH the police.
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1
. NOTE: , Investigators were unable to locate the alledged photo 

in the studio at that location.

MC EVOY, JAMES, III .

Mr. Mc Evoy is a PhD employed by the University of California, 
Davis, Callfirni.a, in the Department of Psychology. Kennedy 
was schedul.ee to address the students and faculty at the college 
on May 16, 1968. Prior to Kennedy’s arrival, Mc Evoy instuuded 
a campus patrolman to order a young man out of a hallway behind 
the stage where Senator Kennedy was to speak as no one was per­
mitted to be m that area. He described the young man as being 
of Middle Eastern extraction with a slight hesitation in his 
speech as if he were unfamiliar with the English language.

On June 26, 1968, he viewed photographs of Sirhan Sirhan taken 
by news photographers at the trne he was being led away foom 
the scene of the shooting. He also viewed photographs of Sirhan 
taken by the Los Angeles Police Department, as weH as the photo­
graph appearing on Sirhan's Califirnil driver’s license dated 
March 18, 1964. The fulUc! newspaper photographs as weH as 
the one taken by the Los Angeles Police Department did not ■ 
resemble the person he observed i.n the haHway. He did note 
some similarity with the profile newspaper photograph of Sirhan 
as weH as some resemblance in the photograph on Sirhan's 
Califirnla driver’s iceense. He could not, however, identify 
the individual he had seen at the Davis Campus as Sirhan.

MC FARLANE, JOHN

Mr. Mc Farlane i.s a counselor at Pasadena City College and was 
previously employed .in the same capacity at Muir High School. 
He vaguely reilleee Sirhan as a pupil at Maur High Sihr<il about 
1960, through 1961; but could not reraH anything specific.

MC GINLEY, PEGGY ‘

An anonymous caller advised investggaioss that a teacher at 
Belmont High School, named Peggy, graduated from John Muir High 
School about the same thae as Sirhan. The caller stated that 
she had radical ideas, and was wearing a polka dot dr-ess on the 
day of the assassination. She was reported to live at the Los 
Feliz Arms. ■

Miss Mc Ginley stated that she was a teacher at Belmont High 
and ivved at the Los Feliz Arms, but did not know Sirhan and ■ 
was not at the Ambassador Hotel at the tlle of the shooting. 
She stated that she owned a polka dot dress but had not worn 
it for some time. • •
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MC GINTY, BILLY

Mr. Mc Ginty first met Sirhan at The First Nazareno Church of 
Pasadena, approximately two weeks prior to the shooting. Before 
entering church and again upon leaving, he observed a man stand­
ing in the parking lot. Mc Ginty's brother, Daniel, took him 
over to this man, intooUuced him and said, "Bill, I want you to 
meet Sirhan Sirhan; he’s foom JotOai.,, On June 3, 1968, Mc Ginty, 
a teepphone repairman, answered a call directly across the street 
from the Sirhan resddence at 696 East Howard. He was on a 
teeephone pole when a car that he described as a possible MG 
with a hard top and badly oxidized, parked in front of the house. 
The car parted away from the curb and remained running for two to 
four minutes while the occupants talked.

After Senator Kennedy was shot, Mc Ginty, out of curiosity, drove 
by the Sirhan residence on Thursday, June 6. He, said he saw a 
grey Mercedes parked in front of the house with a girl sittnng 
in the car that appeared to be the same girl he had seen on 
June 3. The Mercedes had U. S. Counsel Service iceense plates.

MC GINTY, DANIEL

Mr. Mc Ginty first met the Sirhan family in 1958 or 1959 through 
his church. He vaguely remembered calinng upon them when they 
lived on Mentor Street ten years ago. He claimed he did not 
remember introducing his brother, Bill, to Sirhan. When he was 
advised of his brother’s statement, he said he could recall a 
like cicumnsannee that occurred approximately six months prior 
to the shooting. He had observed a man standing in the foyer 
of his church and had intooUuceO himseef to the man. He recaieed 
that when the man told him his name, the first and last names 
were identical. He viewed photographs of the Sirhan brothers 
and the look-alikes, but was unable to make an identificatoon.

MC HALL, JOHN F.

Mr. Mc HaH was one of Sirhan’s teachers at Eliot Junior High. 
He was Sirhan’s physical education instructor and stated he was 
a good student and good in physical education. He recalls ’ 
Sirhan got along well with the other students and was friendly 
toward everyone.

MC INTIIE, TIMOTHY ’ '

Mr. Mc Intire first met Sirhan when they were ateendnng the 
First Baatist Church in Pasadena. At that tine they were high 
school age and their nctiiitles were limUed to meeting at 
church or church functions. He reported that he had not seen 
or talked with Sirhan since 1964. • ■
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; MC KAY, KEITH

• • Mr. Me Kay taught Sirhan Social.Science at John Munir High
1 School. Sirhan was registered in his 10th grade class but during
j an interview on Junie 24, 1968, he stated he could not recall
; . having Sirhan in his class and had no personal knowledge of him.

j Mr. Mc Kay was reineerveewed.on August 1, 1968. At that time
; he changed his story statnng he remembered Sir-han's being
■ difeerent because he was foom a foreign country. He stated
v Sirhan had a good command of the English language for the short
1 time he had been in the United States. It appeared Sirhan

enjoyed wearing his Callfornll Cadet Corps Unifomm to class.
‘ He stated Sirhan was polite and was willing to recite and discuss
| issues in class. Mr. Mc Kay recalled the class discussed world
. affairs at some length and Sirhan appeared intereseed. He

observed no particular leanings against Israel at that time,
. although Sirhan had a national tic interest due to the fact 
that he was of Arabic background. He could recaH no apparent 
anti-American fiilings on the part of Sirhan although Sirhan 
did roi.ce a scholarly disapproval of the United States policy 
of supporting Israel.

’ NOTE: This sudden recollection of details by Mr.- Mc Kay is
difficult to explain under normal ciruumstances. In lgght of 
tie publicity and interest surroundnng this case, investggaoors 
question the veracity of Mr. Mc Kay's second statement with the 
d^tinct poossiility the entire context is a lament of his ■ 
.imagination. . .

MC KENNA, PATRICIA (MRS.) ’

Mrs. Mc Kenna is chief teller at the Crocker Citieens National 
Bank in Pasadena. She examined cashiers check number 174775 
dated Appri 12, 1968, and paid to the order of Sirhan Sirhan. 
This rherk was brought to her atten^on by co-employess because 
the name of the person arrested for the murder of Kennedy and 
the name on tie check were tie same. She recalls making payment 
to an individual who had the name Sirhan Sirhan but does not 
recall the exact denomination of bills. She -also recalls that 
she. gave Sirhli $100 Ulis that were in a used and worn con- 
ditoon. She was shown a photograph of Sirhan and recognieed 
the person in the photograph as reselling the individual who 
identifedd himself to her as Sirhan. She did not recognize him 
as a regular customer. She checked the bank savings and checking 
amount signature cards and was unable to locate a signature card.

Me LAUGHIN, JUANITA (MRS.) ■

Mrs. Mc Laughin was present on the Briweiil Tour of the Holy 
Land on May 16, 1968. She stated that she did not hear any 
roimints or statements made by anyone relative to Senator 
Kennedy being shot. „ '
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MEDINA, ROBERT '

Mr.'Medina was the manager of the film.processing counter at 
Lucky Discount Store. He stated that he searched his records 
and could find no record of fim being deposited by anyone named 
Sirhan. Medina viewed photographs of the Sirhan's, including 
Sirhan Sirhan, and made no identifiaation.

: MEGOWN, RICHARD . .

* Mr. Megown stated that he disliked the Kennedy family and had
* made derogatory staeements, but denied making the statement 
i that -he would kill one of the Kennedy's. He stated he did not
| know Sirhan Sirhan and had never seen any of the Kennedy's

; MEJIA, ALICE (MR5.) .

Mrs. Meeia was on duty as a nurse at Ceenral Receiving Hoosital 
’ on June 5, 1968, at approximately 12:45 a.m. At that time two 

other nurses removed the clothing from Senator Kennedy and gave 
them to her to wrap. After partially wrapping the clothing, she 

’ gave them to Mrs. Tolbert. ■

Wen the Senator was first taken into Treatment Room #2, she 
assisted in getting him on the treatment table. The oxygen 
tank fell to the floor-due to Dr. Bazilausias’ eagerness to 
get the Senator on the table. Dr. Bazilauskas started artifi­
cial rksiiratiot rnttl the resuscitator was placed and started. 
The airway was placed in the Senator's mouth to faiiltaate

• breathing. When the doctor saw that the Senator was breathing 
on his own, the resuscitator was removed and oxygen was again 
admtnistered. Dr. Bazilauskas handed Ethel Kennedy the stetho­
scope so that she could hear the heart beat. •

MELICHER, JOANNA. MAY (MRS.) '

Mrs. Melicher i.s employed at Nash's Department Store in Pasadkna. 
She was questioned about seeing Munnr Sirhan, who also works 
at Nash’s, on Saturday, June 1, 1968. Mrs. Melicher stated she 
observed Muir Sirhan walk through the basement stockroom at 
approximately 4:45 p.m. This was the only time she saw Munnr 
Sirhan on Saturday, June 1, 1968.

MEMONN, PHILIPPE •

Mr. Memonn signed a registrator card and Hsted Khaibar Khan’s 
address. Khan stated he did not know Memonn and the investigator 
was unable to locate him. * .
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MEREDITH, DAVID DONALD

Me. Meredi-th was the third of three customers listed in the 
"lay away" receipt book of the Lock, Stock ’N Barrel Gun Shop. 
He was in the shop on June 1, 1968, between 12 noon and 3 pm. 
He has seen Sirhan's picture but does not recall him as heving 
been in the store.

MERKEL, LAWRENCE

Mr. Meerke is.a.member of the branch of the Theosophical Society 
which is located at 643 East Mariposa Str^t, Aiaadena. He 
manages the University Press which produces the literaUute and 
other publicatonns for the Theosophical Society. He has no 
persona:! knowledge of Sirhan or Waiter Thomas Rathke and was 
un^^ to fiM any records to the contrary. He said there are 
three separate and distinct branches of the Theosophical Society 
in the Los Angeles County area. Each local branch is under the 
auspices of blw national headquarters in Weaton, Illiooss. He 
sOZ?.^ was aWrre„thrt SL3:han had requested certain publicatonns 
published by tie Society, one being the "The Secret Doccrine" 
written by Mad^ H. p. Blavatsky. His branch of the Society 
does not hold meetings. .

MERRIMAN, TRULA

Miss Merrmen was a stenographer employed by the Caaifornia 
Horse Racing Board. She stated the applicatonn for a "Hot 
Warker's" lCtenst was probably executed by Sirhan and the 
actual Keense was issued January 1, 1966, at the Santa Anite 
Race Track.

[ 1
MERRITT, JACK J

Mr. Meerr^ was a security guard at the Ambassador Hotel on 
June 5, 1968. He was assigned to the main doors of the Embassy 
Roorn when a woman ran out of the serving pantry and yelled, 
"My God, we need a doctor, Kennedy's been kiieed.” Merritt 
stated that he drew his gun and ran into the pantry in time to 
stt two men struggling with Sirhan. He phoned the police and 
foe an ambulance. He stated that when he first enters the 
pantry, he observe two rnen and a woman walking away from him 
and out of the kicchen. They seemed to be smiling. He added
t^Cai tie woman was wearing a polka dot dress

MERSON, RUBY (MRS.) .

Mrs. Merson is the owner and manager of Denny’s Restaurant on 
Colorado Boulevard in Pasadena and has never known Sirhan to 
frequent this restaurant, she f:uetClte stated she was not aware 
of any quarrel at the restaurant in which Sirhan may have paati- 
cipated.
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MEW, DOUGLAS’KIN

Mr. Mew is the son of Sang Mew, owner of the Sang Inn in Pasadena 
and worked at his fathers restaurant unnil 1965. He stated he 
does. not rern^r meeting Sirhan and cannot recall Sirhan being 
in the restaurant. . g

MEWr RAYMOND

Mr. Mew is the son of Sang Mew, the owner of Sangs Inn, Pasadena. 
Mr. Mew stated he never met Sirhan and to the best of his 
knowledge,. Siriwn never visited his father's restaurant.

MEW, SANG

‘Mr. Me\is.the owner and operator of Sang Inn in Pasadena. He 
stated he is not acquainted with Sirhan and to the best of his 
knowledge Sirhan never visieed his restaurant.

MEW, VICTOR

Mr. Mew, is the son of 
Sangs Inn in Pasadena, 
with Sirhan Sirhan.

M? Sang MeWf the owner and operator of 
Mr. Mew ^tod he is not acquainted

MEWBORNE, LEO

Mr’i^Ynbo^ is assistant manager ^f the United States National 
Bank, 1255 North Lake Avenue, Pasadena. Mr. Mewborne stated 
he checked tte bank records and was unable to find any trans­
action as d^cribod by Evelyn Fin and Beatrice Moore.

MEYERS, WILLIAM .

MLMy^s repored hearing thr^e Arabs in a "conspiracy-tpee 
conversation at the Ambassador Hotel. Myers stated that he 
was workin? as a teepphone operator at the Aim bus ador Hotel and 
observed ttr^ Arabs tailing in the hotel. He stated that a 
co-employee, W. J. Wooed, heal'd the conversation and determined 
th men were speaking Arabic, and one of them had stated, "If 

e cant cltcp Mm today, w'll catch him tonight." ■

NOTEL..T^S..al;eglUon.Wa8.Pr^ to.be false; and after a 
con ron^tion between the two reporting parties, it was deter­
m ed uhey reported this aiegged occurrence for publicity.
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MEZA, GARY

Mr. Meza was the bartender at the Shaps Bar, 2565 East Colorado 
Boulevard, Pasadena. He could not identify any photographs of 
the Sirhan brothers. •

MICHAUD, DENNIS ' •

Mr. Michaud was the State Chairman for Students for Kennedy.
He arrived at the Ambassador Hotel with his wife, Thora, at
6 p.r., and went to the Presidential Suite and rerained there 
unttl 12 a.r. When the Senator walked downstairs to deliver his 
speech, he follnwed. After the shooting he attempted to enter 
the kitchen but was unable due to the crowd. He then left and 
wen it to the Ambassador Ballooor. He retunned to the Presidennial 
Suite and remained there unntl 4:30 a.r. ’

MIDBY, GLEN H. ' ■ ■

Mr. Midby arrived at the hotel at approximately 10:30 p.r., Junie 
4, 1968. During Senator Kennedy’s speech, he stayed in the . 
donnal Roor and watched the proceedings on television. At the 
conclusion of the speech, he waited by the double door’s leading 
to the kitches because a woiran had 'inlorned hir earlier that 
the Senator would enter at this point and rake a brief staterent. 
As he waited he heard five shots freed rapidly. He went approxi— 
rately ten feet into the kitches, jurnped over sore tables, and 
saw Sirhan holding a gun. Several people had Sir-han's arr down , 
on the table. Someone knocked hir away, so he walked over to a 
ran on the flolo who had bnnn sho-t in the head. He turned and 
observed Kennedy on the floor. He did not hear Siihan rake any 
staeemes•ts.

MIDDOUGH, BRUCE .

Officer Middough stated that Mr. Kenneth Frey took several 
pictures at Long BtacC Airport on May 20, 1968, at 6:30 p.r., 
andL^ey though onn picture was t^t o Sirlan. M°. Frey 
later identified the person and it was not Sirhan.

MIKHAEL, AZIZ TEWFIC AZIZ

Mr. Mikael stated that he was born in Egypt and care to the 
United States in 1967. He denied any prior knowledge of a 
conspiracy or an assassination. He does not know Sirhan. 
Mikhail stated that since his arrival in the United States, the 
only person he has corresponded with in Al.nxrsdoia, Egypt is 
his rother. . .
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MIKI, PAM

Miss Miki is the secretary -for the Joe Pyne Show on television, 
KTTV in Los Angeles. She stated that for several days foliowing 
the assassination of Senator Kennedy, the show was deluged with 
calls from people tho indicated they recognized Sirhan as an 
individual who had recently appeared on the Joe Pyne Show. The 
callers indicated that Sirhan had been in the studio audience 
and had come up to the "Beef Box" to express a viewpoint sup- 
portmg the.Arab position. Miss hki stated that individuals 
who appear in the "Beef Box" are requested to sign a waiver and 
a search had been conducted and no waiver was found bearing the 
name of Sirhan. Miss Miki stated the video and audio tapes of 
the shows have been erased.

MIKLOS, ELINOR M.

Miklos lives at 677 South New Hampshire, Los Angeles. She 
stated that she arrived home at 5:15 p.m-r on June 4, 1968, and 
did not see a car reselling Sirhan’s parked in the 600 block 
of South New HampsSire. * ‘

MILICIC, IVAN

Mr. Milicicis the owner of a Chevron Service Station, 233 North 
Aiaadena, Pasadena. He employed Sirhan foom August 15, 1965 to 
September 17, 1965. He recalled Sirhan as a quiet, oelllbehaved 
young man wh° was a •loner’” and did not have manyfriends.

Sirhan gave the re^n for his leaving as ,!fliling grades in 
college. The last time he saw Sirhan was at 11 a.m. on June
3 1968, when Sirhan was purciasing gasoline at the Richfield 
Station.

MILLER, CHARLES

tM? Hm!!1* was employed by NBC, as a security guard, to watch ' 
themooile units outside the Ambassador Hotel. A young woman 
advised him that Senator Kennedy had been shot and Miller 
re^^ed at his.post. He reported that no one ran by him or 
left the hotel in a hurry. He was at the baste of the outside 
staiwway on the north-west corner of the Embassy Room.

MILLER, CHARLES B.

Mr. Miler was the owner of Richard and Gloria Abdo’s rehideicl. 
He ’tated that they were model tenants. He did not make a tlll- 
Shonl call.to the police suggesting that Abdo was involved in 
the assassination. He suggested that perhaps another tenant 
made the caH. •
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MILLER, DEBBIE . •

Miss Miller stated that a person who looked like Sirhan came 
into the airline office at, 500 Weet 6th Street and asked ah' 
a flight from Denver to Los Angeles.

MILLER, DOROTHY (MRS.)

Mrs. Miller contacted investigators in the Indiana office of the
F.B.I., and stated that she recaieed observing Sirhan "hanging 
around" a building in Pasadena, Caaifornia. She stated she
resided in Pasadena from November, 1965 to November, 1966.

NOTE: Mrs. Miiler currently lives in Warsaw, Indiana. She had 
no further information. -

MILLER, ELIZABETH ' . ,

Miss Miller stated she was a volunteer campaign worker for ' 
Senator Kennedy and that she arrived at the Ambassador Hotel 
on June 4, 1968, at 8 p.m. She went directly to the Ambassador 
Room and remained unil after the shooting. She stated that 
shootly after midnight she heard an announcement over a radio 
that Senator Kennedy had been shot.

Miss Miller was intevveewed on June 6, 1968, by Rampart Detectives 
during which time she stated that an unknown woman had approached 
her in the main brlrrrii and -ifoomied her that she overheard a 
third woman say, "We have shot Kennedy.

Miss Miller now states she was not approached by a woman and that 
it was nothing but a rumor and passed on to her by Kathy Lentine. 
She beHeves the rumor was not true.

MILLER, GENE (MRS.) ,

Mrs. Miller, Assistant Principal, John Muir High School, stated 
that all school records concerning Sirhan had been fowwarded to 
Mr. John T. Harris, Coordinator of Puj^l Personnel Services for 
the Pasadena School System.

MILLER, HYMAN

Mr. Miller came to Ramiart Police Station on June 6, 1968, and 
stated he knew the suspect i.n the shooting. Mr. Miller was 
shown ahrtographs includnng Sirhan's, but he failed to pick out 
Sirhan. He stated that he saw the suspect on televisoon and 
that he resembled a Puerto Rican that frequents the "Slcvo 
Market" at 7th and San Pedro. . ’
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MILLER, MJTON A. f DR, ,

Dr. Miller is an optometrist with offices at 824 South Main 
Street, Corona, Caaifornia. He stated that ht first examined 
Sirhan Sirhan on November 8, 1966. He stated that Sirhan gave 
the history of being thrown from a-horse while working at one 
of the local farms. Miller examined Sirhan’s eyes and found 
20-210 vision in.both eyes. He stated that there was a smell 
area of vision in the right eye that might have been restriceed 
to a slight degree. He stated that Sirhan appeared to exag­
gerate his injurees and described him as a malingerer. Sirhan 
requited Dr. Miller to write a letter to his insurance company, 
and Miller advised him that his injury was not of a nature where­
in he could collect crmpptnstirn. He advised that this made - 
Sirhan very angry and nervous. On December 20, 1966, approxi­
mately two hours after the previous conversation, he received 
a teeephone call from Sirhan who told him something to the 
effect that if he did not grant his request he would, "get him."

MILLER, ROSS MATTHEW, DR.

Dr. Miller stated he was at the Ambassador Hotel on June 5, 1968. 
He advised he was downnsairs watching television when news was 
received that Senator Kennedy had been shot. He responded to 
the kichhen when he heard the caH for doctors. He went to the 
kichhen and saw Senator Kennedy lying on the foor with blood on 
his head. Dr. Miller stated he felt Kennedy's pulse which was 
strong but more rapid than it should have been. He then turned 
his attention to Schrade lynng on the focor and foom his exami­
nation, Schrade appeared to be in serious condition. Dr. Miller 
stated he then examined Strooi.who was nruneed in the knee. He 
accompanied Schrade to Central Receiving Hoipitll. ■

MILLER, VERN ALLEN

Mr. Miller, a police officer, Pomona Police Department was 
assigned to the rtctptiin-lichtoon held for Kennedy at .Roobie’s ' 
Restaurant in Pomona. Miler drep not recaH seeing a young 
couple detrained on the restaurant ptaiclast nor anyone resembling 
Sirhan B. Sirhan.

MILLER, VERNA C. ■ . , •

Verna Miler stated she is a member of the Ancient Mystical 
Order of Rosae Crucis at the Akhnaton Chapter in Papadena. She 
is a hostess for the lodge and stands in the haiwway and greets 
members as they enter. She stated she was at the meeting on 
May 28, 1968, and recalls.greeting a young man who was attending 
his first meeeing. She asked him his name and because of the 
difficulty in pronouncing this name, she had him write his name
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in the guest book. ' Miss Miler recalls the name of Dirham 
She further advi^d that during the meeting an experiment was 
performed by the Grand Maater, Mr. Ted Stevens, and Sirhan 
volunteered to assist in the experiment. She did not observe 
Sirhan after the meeting was concluded. Miss Miller was shown 
photographs and she selected Sirhan*s as the person whom she 
saw at the resting. . ■

MILLNER, CHARLES M. . . ‘ ■

Mr. Millner, stated on June 4, 1968, he accompanied Russeei 
Weaver to-the San Gaariel Valley Gun Club. They arrived between 
10 a.’m., .and 12 noon, and remained forty-five minut.es. The 
range is divdded into a pistol and rifle range. Millner and 
Weaver went to the pistol range portion. When they arrVeed, 
there was one other individual on the range. Several other men, 
•i'ncSudnng his neighbor, Jesse Car-dona arrived later. He was 
shown photographs of Sirhan but could not say whether or not he 
had seen Sirhan at the range. •

. MELLS, ROY G. - ■ ■ .

• Mr. Mils stated that he obser-ved Sirhan in the pantry pri.or to 
Senator Kennedy’s speech. Sirhan was talknng with a young lady 
at the time, but the two did not appear to be together. Mills 
was in the anteroom at the time of the assaasination.

mInASIAN, EDWARD ’ * . .

Mr.•Minasian walked with Senator Kennedy into the kicchen foom 
the/stage. He was walking approximately three feet ahead and 

. to the right of Senator Kennedy and Karl Decker. He was looking
; back at the Senator and observed a person (the suspect), move
| up quickly foom his right, pass Karl Decker and begin shooting. 
’ As Uecker grabbed the suspect's arm and head, Minasian grabbed
i the suspect about the waist. He looked to his left:, observed
| Paul Schrade on the floor and the Senator falling to the floor.

He can identify the suspect. *

MINNS, BLAISE MAX

Mr. Minns works for the Ambassador Hotel as a waater in the •
banquet department.. He was in the hallway leading into the 
north end of the kithhen at the tikie of the shooting. He heard 
what sounded like firccaackers, and walked through the swinging 

■ doors into the iitchen. He looked into the pantry and saw Mr.
Timinson to his left. He saw a group scuffing and recognized 
Mr. Uecker who was holding a short man by the neck. He went 

I behind Uecker and could see Senator Kennedy on the focor.
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! MIOCH, GEORGS. - ■ .

I Mr. Mioch stated that on June 4, 1968, he went to the San Gabriel
! ’ Valley Gun Club at 11 a.m., with his daughter, Mara Mioch, Mrs.
; Cooliss Edwards, and her son, Robert Edwards. They were there
j for ihe purpose of practicing on the rifle and pistol range.
। They bought targets, and he and Corliss argued briefly over her
i possession of a revolver and the fact that she did not know how

to use it. The range maater, Everett Buckner, winneased the 
brief argument. The fouroome practiced at the rifle range unnil

l 12 noon, then went to target #13, on the pistol range. He and
j the rest of the group noticed a person they later identifeed as
S Sirhan Sirhan firnng on target #9 or #10. Their attention was

drawn to Sirhan after an employee of the range asked the group
| who owned a De Soto. Sirhan held up his hand and identifeed 
’ himself as the owner and then left the range to move the car.
| None of the group had a conversation with Sirhan.

MIOCH, MARA ' ’

’ Miss Mwah went to the San Gaabiel Valley Gun Club on June 4,
। 1968, with her father, George S. Mioch, Mrs. Corliss Edwards,
i. and her son, Robert Earl Edwards. The group went at 11 a.m.,
' to the rifle range after purchasing targets. Her father and
| Mrs. Edwards argued over Mr. Mioch's insistence that Mrs. Edwards 
I learn to fire her revolver that day. The range maater, Everett
I Buckner, heard the converrbtron and would have iilterpreted it
i as an argument. At 12 noon the group went to the ’pistol range 
I and practcced at target #13. They noticed a man whom they
’ later identifeed as Sirhan Sirhbi practicing at target #9 or #10.
! , Their attention was drawn to him when an employee of the club 
! qu^Sne6? the group br.to the o'^-s^p ofa De So.to: si^i identifeed himself as the owner and left the range briefly to
! move the car. None of the group had a conversation with Sirhan.

MISJACH, JACK L.

Misrach, the owner of United Sporting Goods, Los Angeles, was 
interviwted regarding the sale of sports equipment to Jerry 
Owen. .Misrach knows most of the boxers and managers who come 
into his store. He does not know a Jerry Owen, Curly Owen, or 
Rip.O'Riley. He was shown a picture of Owen, and did not recall 
seeing Owen in his store on June 3, 1968, or any other time. 
The-sales receipts of June 3, 1968, were checked with the 
brsirbance of Jblmtr Gallagher, credit manager, and no s^s 
receipt for boxi.ng shoes and robe was found.

MISTRI, GAYMOARD

Mr. Mistri was at Bob's Restaurant thie ni.ght of June 4, 1968.
He s^ted that he arrived at approximately 6:1.5 p.m. , and Sirhan
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arrived fifteen minutes later and sat next to him at the counter. 
They chatted ior a short time, then Sirhan looked at a-, newspaper 
article reportnng hostilitees on the Jordan-Israeli boarder and 
stated, "This is bad, this is terrible." Later they went to
Pasadena City College Cafeteria and joined some freonds ior 
coiiee. A few minutes later the irennds left ior classes, 
ieaving Mistrt and Sirhan at the table. Sirhan showed Mistrt 
a piece oi metal, which Mssri thought was a bullet, and talked 
about rabbit hunting. At 7:15 p.m., they leit and Sirhan invieed 
Missri to play pool, but he declined. Both leit in their own 
cars. He described his association with Sirhan as a campus 
acquaintance. .

MITCHELL, CHARLES W.

Mr. Mitchell stated that he is a minister and the pastor oi the 
Pasadena Seventh Day Adeemst Church. He stated that he has 
known Mary Sirhan, John Weidner and Henry Peters through hts 
church activities, but only knew oi two or three services which 
Sirhan ateended. ’

Mitchell stated Mr. Henry Peters and Sirhan had been involved in 
a Bible Study program. He described Peters as being an enthusi­
astic and aggressive church member who was quite active in hts 
religouus endeavors. Prtor to returnnng to Wisconsin, Peters 
inoormed Mitchell that he had been visitini Sirhan ior the 
purpos;e oi teaching Bible lessons and requested someone continue 
the program when he leit:. Mitchell asked Mr. G. Heacock to 
continue the lessons. Mr. Heacock was unable to undertake the 
assignment and hts wiie, Margaret Heacock, assumed the task.

MITCHELL, TOM

Mr. Mitchell was employed by the National Tire Servtce, 1000 
West Rosecrans Boulevard. He stated that just prior to the 
assassinatoon, a man entered and asked to bring in a fmnnd to 
purchase some tiees. On June 12, 1968, the same man drove into 
the .tie tirvici and stated, "the man that I was going to bring 
in here to buy tiees will not be in because he is the man who 
shot Senator Kennedy." Mitcheei stated that the man was with 
another person and the two oi them were tpealini in a fsriigi 
language while they changed some tiees. ‘

MITCHELL, WILLAM •

Mr. Mitchell went to the Embassy Room, June 4, 1968, 6:20 pm. 
From 8:310 p.m, unU the commletoon oi Kennedy's speech, he 
stood dtric•ily in iront oi the podium. Aiter the speech he 
heard people shouting that Kennedy had been shot, and he went 
to the kichhen area and saw Senator Kennedy on the fooor and 
peopl.e struggling. He dtd not see Six-han unnil he was taken
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out of the hotel by the police. He also observed a girl in a 
polka dot dress standing next to him near the podium, and this 
gipl left shortly before the speech. He described her as a 
female Mexican, 21, 5'5", 105, blond hair with black roots. 
He described the dress as sleeveless, white with black polka
dots, and a high neck. She was also wearing a Kennedy hat.

MOCK, JASPER R.

Mr. Mock was Sirhan's neighbor. He stated that he takked with 
Sirhan on several occasions and their conversations were about 
automobiles. He stated he did not know any of Sirhan's freends 
and recaieed that Sirhan was always very quiet and caused 
absooutely no difficulty in the neighborhood.

• MODJALLALY, MARIAN

Miss Moodaaialy is a waitress at Ernie Junior's Taco House, 126 
Weet Colorado, Pasadena. When shown pictuees of Sirhan and 
Waater S. Crowe, she recaieed Sirhan but not Crowe. She remem­
bered Sirhan as a feioow student at Pasadena City College in 
1965. She never knew Sirhan personally and never saw him or . 
Walter Crowe in'Ernie Junior's Taco House.

MOJICA, RICHARD

Mr. Moricl came to police headquartess and reported knowing of 
a Mafia plot involving Sirhan. He stated that Vito Loverde 
(a cousin of the Chicago Mafia boss), handed Sirhan the violin - 
case containing the .38 Derringer that was used to kill Kennedy.

■Loverde then left the hotel with a girl wearing a polka dot dress.

NOTE: Investigate revealed statements made by Mr. Mooica were 
entirely false and without foundation.

MOKHTARIAN, ALEX . ' '

Mr. Mokhtarian stated he remembered meeting Mrs. Sirhan at the 
First Baatist Church in Pisidtei. He did not meet any of the 
Sirhan childeen.

MOKHTARIAN, DEBORAH (MRS.)

Mrs. Mobktarile advised that she met Mrs. Sirhan at the First 
■ Baltist Church in Pasadena during 1956. She recalls that the

Sirhan boys lteendel the church but that their attelaance was 
• sporaaic. She stated that Mrs. Sohan's husband came to New

York City for a short period, but did not go to Califrreia.
; From 1958 through 1962, Mrs. Mokhatarian Weed approximately
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one block frW the Sirhan residence on Howard Street, She had 
occasion to meet Sirhan Sirhan at the bus stop in the mornings • 
during.that period. She describes Sirhan Sirhan as bitter, and 
extremely unhappy. She never observed Sirhan smiling or in a 
good mood. In her conversations with Sirhan he constantly com- 
planned that he did not like the laws and order's of the United 
States and that he felt that there was no justice in the edu­
cational system of thie United States. Sirhan once told her that 
he should be given a coieege degree in one year and that he 
should not have to work for this degree. He told her that he 
did not like to work for a living and felt that other people in 
the United States should give him money. She asked Sirhan if 
he had become a citieen of the United States and that Sirhan 
responded by saying, "No, Never." .

Sirhrm also complained to her about the lack of reHgiuus 
ceremonies at the First Baptist Church. Mrs. Mokhharian told 
Sirhem Sirtarn if he wanted ceremony, he should ateend the 
Cathooic Church. ‘

Mrs. Mookharian’s only contact with the Sirhan family was through 
the First Baapist Church i.n Pasadena and occasional contacts in 
the. neighborhood. . ■ .

MOKHTARIAN, HECTOR ' .

Mr. Mookharian’s parentis ateended the First Baalist Church 
located on North Marengo Avenue, Pasadena. He stated he learned 
that his mother knew Mary Sirhan through the church. He added 
that he was not acquainted with any members of the Sirhan family.

MOLITER, RAY E.

Mr. Moliter stated that his photograah was taken at Los Angeles 
International Airport just as he was preparing to shake Senator 
Kennedy's hand. He stated he was of the opinion that Sirhan was 
in one of the photographs. • ■

NOTE: The ph^ograph was examined and it was determined that 
the person was. not Sirhan.

MOLLOY, ANNETTE (MRS.)

Mrs. Molloy was also known as Mrs. Hudson Roland Molloy. Mrs. 
Molloy stated she ateended Pasadena City College i.n 1963 or 
1964, and knows that Sirhan was a student but could not furnish 
any information concernnig his background or associates.

MOLLOY, HUDSON ROLAND

Mr. Molloy stated that he ateended Pasadena City College.with
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Sirhan in 1963 and 1964. He knew Sirhan as an average student 
Who was friendly with everyone. S^.didn't appear to have 
any complaints with the Arab-Israeli situation.

MONTEIRO, DAVID ’

Mr. Montellano was at the San Gaaritl Valley Gun Club on June 
4, 1968. He was with Henry Carreon and arrived at 11 a.m. He 
went to the rifle range, then jonned Carreon on the pistol range. 
He stated that he observed Sirhan firing on position ^meer 
five or six and noted that he was practicing rapid.firnng tech­
niques. He asked Sirhan the caliber and make of his relnl1lr 
and Sirhan told him, .22 caliber and pointed at the top of We 
reiolier and aHowed Montellnoo to read the inscription that 
stated Iver Johnson. He noted a total of eight cartrdgge boxes 
in front of Sirhan, six of them empty yeHLow boxes, the dter 
two being mini-mags. He stated Wat he teft We range at 2 p.m.,
and that Sirhan was still firnng at that time.

MONTOYA, RODRIGO - ' .

Mr. Montoya was intevveweed after his landlady, Mrs. LeitW 
Mc Peak, reported observing a gun in his room. Montoya stated 
Wat the gun was a starter pistol operated by blanks.

NOTE: Invtstigltltn disdosed Wat Montoya was not c^ected 
with the assassinateon. .

MOON, MIKE . ■ • ” .

Mr. Moon stated Wat foom March, 1967, unnil August,•1967, he 
took oud lessons from Adel SiWem. He took the lessons in the 
Sirhan home and on several occasions saw Sirhan Bishara Sirh^. 
Mr. Mnnn stated he did not engage in any extensive conversation 
with Sirhan. On a few occasions, Sirhan voiced an opinion_that: 
the government of We United States made We rich people rteh^ 
and poor people poorer. He stated Wat SiWc^ appeared to 
posst-ss an intense pridt in his Arabic heritage.

MOORE, BEATRICE (MRS.) '

Mrs. Moore reported seeing a suspect. ^tex- th1 bank at 1255 
NorW lake Street, Plsldetl, when the b^k opened on June 4, 
1968. She bel.e1'ted the suspect was related to Sirhan, due to 
his facial charaateeistics. Mrs. Moore stated Wat tte suspect 
ran intro We bank and wenit to Neelie Cou^ans, a teller. She 
stood behind We suspect and observed him withdrawing an 
unknown amount of money from his moWer’s account. She was 
unable to state We amount of money withdrawn as it was placed 
in an tnvel.ope by the teller. Mrs. Moo-re noticed the suspect
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was very nervous and impatient. At the completion of the 
transaction the suspect ran from the bank.

NOTE: Mrs. Moore was shown photographs of Munir Sirhan, Adel 
Sirhan, Saidallah Sirhan, Nabil Khoury and Sirhan Sirhan. She 
stated that the suspect was not in the group of photographs. 
Mrs. Moore was in the company of Evelyn Fin at the time of the 
occurrence. . .

MOORE, LEE TAYLOR

Moore phoned the F.B.I. and staeed that Abdoolah Manoochhei, 
an Iranian, was a friend of Sirhan’s and should be investigated.

MOORE, MARIANNE •

Moore was Dr. Tashmas secretary at the time Sirhan was being 
treated. She remembers Sirhan as being loud, sarcastic and a 
trouble maker. • ’ '

MOORE, MELBA (MRS.) ' .

Mrs. Moore was employed at 8555 -Wilshire Boulevard. She stated 
that a female of Arabian extraction periodically walked by her 
window, wearing Arab type dresses.. She stated that after the • 
assassination the woman began wearing conventional clothing.
I • • . .

MOORE, ROGER GLEN *

■ Mr.'Moore worked as a mechanic for Jack Davies Garage in 
Pasadena from August or September, 1963 ^^.1 June, 1966. 
During his employment he came to know Sirhan who was also . 
working for Davies in the service st.ation section of the business. 
Mr. Moore has worked on an old car of Sirhan’s, a Caaillac, but 
he and Sirhan never became particularly freendly nor did they 
socialize. On occasion he and Sirhan may. have had a beer at 
the statoon. Sirhan did not socialise with.anyone and did not 
have fronds come by the station to visit him. Sirhan never

• had any PolitC3al‘discussion and never made any rremarks that 
could be construed as being against the United States. In 
June, 1966, Mr. Moore rode to the racetrack with Sirh^ but 
nothing unusual transpired. He has seen Sirhan only one time. 
subsequent to this, which was in January, 1967, at the Santa 
Anita RaCe Track but did not engage in any conversation with 
him. . '

MOORE, RONALD LOUIS

Mr. Moore is the registered owner of the pick-up truck aie^ed
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• by Jerry Owen to be involved as the "getaway" car. Mr. Moore 
related that he traded his truck to Eddie Wiitehead for a 1950 ■ 
(e'evroOet and that Whitehead in turn sold the truck to. a riding 
stablr at 3016 West Fifth Street, Santa Ana. Mr. Moore stated 
•he truck has always been green and has not changed in appearance 
except for the additional of a horse statue on the hood.

MOORE, SPENCER ■ ■ , ,

Mr. Moore manages'a Chevron Service Station at 500 N. Mission 
Road, Los Angeles, He stated that during the last week in May 
1968, a customer told him that he overheard a conversation, at 
a Free Press Meeting, on the U.C.L.A. campus, that someone 
intended to rough up Senator Kennedy when he met with Cesar 
Chavez in Fresno. Moore stated he has not seen the customer 
since that time. ■ . .

MORALES, SAMUEL ■ .

Mr. Morales stated that he behoved the assassinatoon was a 
Coimmuist inspired conspiracy. He had no evidence to this 
effect but wished to contact a CiA agent to elaborate on his 
ideas. •

MORE, JEAN O. (MRS.) '

Mrs. More, records clerk, John Munir High School, furnshhed 
information on Keith Phhllip Mc Cormick, Bryant Meyers, Stephen 
Joseph Whte, and Patricia Neil Ferguson. Mrs. More.furnss'ed 
the original copies of two Ptstdent City Schools Senior High 
program c.ar'ds dated September 11, 1961, and January 29, 1962, 
for Sirhan B. Sirhan. Mrs. More stated she di.d not see Sirhan 
sign these documents.

MORENO, JOSEPH S. . • ■ .

Mr. Moreno stated he is employed at the Granja Vista Del Rio 
Ranch in Corona. Mr. Moreno states he recalls Sirhan Sirhan 
working at the ranch in June of 1966. During the ti^lt Sirhan 
was employed at the ranch he and Moreno had numerous conver­
sations, but never discussed pooitics, or religoon. Mr. Moreno 
describes Sirhan as being very weei mannered and very cooperative 
with feioww workers. Moreno advised that Sirhan was a loner and 
always came to work alone and left alone. He.recalls Sirhan 
being thrown foom a horse, but does not know if he sustained 
any injuries foom the fail. He has not seen Sirhan since 
Novemoer of 1966.
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MORLEY, JAMBS . •

MT. Mooney said he has never made a direct accusation against 
Bundakji, but has only reported rumors he heard at the gas 
station where Bunddaji i.s employed. To his knowledge, Bunddaki 
is'a fine person and has always been law-abiding. ■

HORIS, WILLAM ■ . '

Mr. Morris was the Vice Chairman of the Kennedy Campaign under 
Jesse Unruh and arrived at the hotel June 4, 1968, 8:310 p.m. 
During the Senaaor’s speech he was standing ten feet south of 
the anteroom. During the shooting he was in the same approximate 
location and heard what he thought to be dishes breaking. He 
entered the kichhen approximately one half hour after the 
shooting. He left the hotel at 3 am.

MORSE, JOHN BERT

Mr. Morse was told by his waitress, Mabel Adaline Jacobs, that 
on June 5, 1968, 10 a.m., Jerry Owen entered the coffee shop and 
sat at the counter next to the cash register looking at a news­
paper. Owen-pointed to a picture of Sirhan and commented that he 
picked up this kid and some other hicchhikers; that he drove them 
to the ATaasador Hotel and they got out. Owen had a horse in 
the truck that he was taking to Oxnard. While waitnng in his 
vehicle, Owen was approached by a well dressed man and told him 
that the kid wanted to buy the horse and if he would remain, he 
would give Owen the money for the horse. Owen gave the man his 
card so that they could get in touch with him. Owen then com- ' 
mented to Morse, "Maybe they want to use me." Morse told Owen 
to go to the police and make a report. -

MOSER, LEONORE EVE

Miss Moser was a Student for Kennedy worker, she arrveed at the 
Ambassador Hotel on June 4, 1968, and entered the Embassy Room 
via the kitchen a few minutes prior to the victory speech. No 
one stopped her foom passing through the kitihla and she did not 
.see any uniOormed guards. Everyone in the kiChhea appeared to 
be wearing white with the exception of one woman who was wearing 
a brightly colored dress. She heard .the speech foom the north­
west: portion of the room and was using the teephhone to call her 
father when the shooting occurred. She remained in the Emoassy 
Ro°m unnil it cleared and then left. —

MOST, VERNON

Mr. Most is the manager of the Houseware Department, F. C. Nash 
and Company in Pasadena. He is the immediate supervisor of Munir
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’ Sirhan. Mr. Most stated that Munir worked from 9 a.m., to 6 p.m.,
| ■ on June 4, 1968. ■

On June 5, 1968, at approximately 9 a.m., Muunr came out of the 
| employees coffee 2700m where a television set was tuned to a

statin covering the Robert F. Kennedy shooting. Munir appeared
| to be very upset and stated, "My God, I think my brother shot
, Kennedd." Munir borrowed Mr. Mosss* car and left the store.
j He retunned ^t approximately 10 a.m., and stated that he and his
j brother, Adel, had gone to the police department and identifeed

.their brother. ’ « •

Mr. Most asked Munnr if the gun used i.n the shooting was his, to 
which Munir replied, "I can’t say." Soon after this some 
detective from the Los Angeles Police Department arrived, they . 
talked to Munir and when they left Murinr accompanied! them.

f Mr. Most stated that on the first of each month Munir is required 
j to report to someone, possibly his probation officer. On June 
I 3, 1968, Muuir left the store for this reason and did not return
' to work that day. The reason he gave was that he had lost the
’ piece of paper which permits him to leave and return to work.

• Mule employed at Nash’s Deparment Store Muirnr became good
I frennds with. Richard Salas who terminated his employment on May
I 6, 1968, and entered the service.

f MOTHERSHEAD, ALICE (MRS.)

I Mrs. Mothershead is Director of the ■.Comnuuity Liaison Center, 
r . Pasadena City College. Mrs. Motherhead advised she was in 
j charge of the activitees of the International Club. She has
1 checked her records and has no recollecto©’ or knowledge of

Sinha’ belonging to the International Club. Mrs. Motherhead 
stated she also has no recorrd of a student Mustafa Sermain

. being affiiaaeed with the International Club. She recalls Abdul 
Dabbas and stated she met him i.n 1956 while he attended Pasadena 
City College on an immigrant visa. She further stated she had

, rented him a room in her house for a brief period of time. The
’ last rncillnctOoi she has ^f Dabbas was a brief coivdrsation i.n
. 1962.■ She has no current knowledge of his present whereabouts.

j MUNDELL, JAMES ■ ’

। Reverend Mundell stated that he was a personal freend of the
| Kennedy family and a laicized priest;. He went to Central
i Receiving Hoopital and aeministeme the Last Rights to Senator

Kdnnddy. He stated that Ethel Kdnnddy gave him a bundle con- 
taming t^ Senntor’s clothes, which he gave to a police officer.
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munno, tony . .

Mn. Munno was employed as a waiter at the Fiore D’Italia 
Restaurant. He stated that a customer named' Joe was asked to 
help the chef get a job for a freend who wanted to become a 
jockey. Nothing was discussed involvnng Sirhan, the assassi­
nation or Senator Kennedy.

NOTE: Reference - Joseph S. Euistoliee

MURPHY, EILEEN NORMA

Miss Murphy stated that she meet Sirhan Sirhan two years ago when 
she was dancing at the Fez Restaurant. She was engaged to marry 
Adel Sirhan in June 1967, but it was terminated because of 
family objection. She stated that they contenusd to date until. 
June 3, 1968. She met Adel’s family, includeng Sirhan, who 
appeared to be an introvert and he spent the majooity of the 
tmme in his room. She asked Sirhan why he didn’t get a job and 
he stated.that he had other thnngs to do.

MURPHY, FRED A.

Mr. Murphy was employed as a security officer at the Ambassador 
Hooel. On the night of June 4, 1968, Mr. Murphy stated he 
learned from an unknown female that the Senator would exit to
the rear of the Embassy Room fo1iwweng his speech and proceed 
through the kiccten and pantry area. Murphy statonned himself 
b(etween the Cooonial Room and Embassy Room to prevent any of 
the\crowd foom entering. Shortly after the Senator fnnsheed •
hi-s speech, Murphy heard the sound of three gunshots. He 
proceeded into the pantry and observed Sirhan Sirhan on a steam 
table being held by two men. He atemmpted to get the gun from
Sirhan’s left hand, but was pushed away. Immmddately there­
after, Roosevelt Grier obtained the gun and passed it to Rafer 
Johnson. Mr. Murphy immeeiately placed a call to the beU
captain to phone the .police and request an ambulance. .Mr.
Murphy • stated that he did not see Sirhan or a woman in a polka
dot dress prior to the shooting.

MURRAY, BARBARA (MRS.)

Mrs. Murray was standing near a tslsiisioe monetor in the pantry 
at the time of the shooting. She stated that there were five 
or six people standing between her and the suspect and did not 
see him. She observed Irwin Stroll jumping around and shouting, 
"I’ve been shot."

MURRAY, DAVE . • .

Mr. Murray states he is a reporter for the Chicago Sun Times.

-1085-



He arrived at the hotel during Kennedy's speech. Mr. Murray 
• advised he went to the Colonial Room for five to ten minutes 
and then went into the kiCchen. He was inside the kiCchen when
he heard shots. Mr. Murray stated he ran towards the sound and 
observed a struggle in progress at one of the serving tables. 
He couldn’t distinguish any individuals in the struggle but di.d 
see a gun. He saw Kennedy lying on the floor, blood streaked 
across his face, his head was raised and his eyes were half open. 
After seeing Kennedy he ran to a teeephone. '

MUSSELL, GARY Lo •

Mr. Musssei called inrestigaooss and stated that he saw Sirhan 
at the Kennedy Headquarters a week prior to the assassination.

NOTE: Upon reinterveew, Muussei was unable to identify Sir-han’s 
• photograph as the person he obserred at the headguurters.

i
4
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NABER, JOHN

Mr. Naber stated that he did make the statement that he had 
’ double dated with Sirhan, but that he meant Shaaif.Sirhan.

He verifeed that he had double dated with Shaaif Sirhan in 
1964, but never visited the Sirhan residence. He stated that 
he was not acquainted with Sirhan Sirhan. He reported knowing 
Ahmed Mohaasin, but was unaware of his whereabouts.

NAFFA, KIM . • ■

Mr. Naffa, instructor at Fullerton Junior College, stated he 
teaches an adult education class p^tainteg to the general 
phiiosophtes of life. Naffa stated he does not know Sijfcan 
and that Siti-ian has never appeared before his class to speak 
about the Arab situation.

NAFIUS, TEDDY MARIE

MLss Nafius was contacted during a search for Khalid Iqbal. 
She stated that she met the man (in the Time Magazine photo­
graph) at a party in May, 196 8. She stated hL.p name was Ali 
Ahmand and was Jordanian. '

NAGER, J. MRS. ’ \

Mrs. Nager, Personnel Director, I. Magnin and Company, stated 
that the employment applicate fites in Los Angeles, Pas^nsi 
and San Francisco were searched, and no record, iir Sirhan B.
Sirhan could be found.

NAGIN, LARRY _ . •
Mr. Nagin was a volunteer campaign worker and advance man for 
the Kennedy campaign. He went te tie Ambassador Hotel on 
June 4, 1968, 5 p.rn., with his wife, Sneeri. He went to tie 
Embassy Room and remained until 10:30.p.m. w^n he teft and went 
to the Senator's suite. He remained in tie suite uni1.11 p<>m. 
When he was about to leave, he was interned by Peter Smi't.h that 
tie Senator was to attend a party at "The Faecdy,” and Nagin 
was to arrange ter a caravan to transport tie guests. He was 
L.i front of tie hotel waiting ter Kennedy when he heard ii tie 
shooting and assisted Irate StroJ.1 tete a taxi and stit him to 
Centura! Receiving Hoopital. . _

NALKI, MARIA CHRISTINA * .

Miss Naiki attended a meeting of the Peace and Freedom Party at 
3800 Ammsbury Road, on May 21, 1968. She was unsure that t^
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man at the meet^^g was Sirhan and could ndH^identify his 
photograph. ■

NAUMIS, GEORGE ' - '

■ Mr. Naumis is the bartender at the "Talk of the Town Bar,"
5230 North Citrus, Glendora. He stated he recalls Mr. Gearhart 
bringing a purse to the bar but does not recall the date. The 
purse belonged to a Mexican girl who worked ^t Riccar on Citrus 
Boulevard. •

. NEAL, CAROL FRANCIS . ’

Miss Neal ateended Eliot Junior High School in 1959 and was in 
Sir-han's class during Pooitics, Geography and English.

She regarded Sirhan as an odd person who did not associate 
with other students. Sirhan was considered quite intelligent 

| and the teacher, Mr. Sogohoman, kept Sirhan's term paper to 
T display as an example of how it should be done.. • •
[ During political discussions Sirhan would compare America with
| his old country, which she thought to be Syria. She got the •
। impression that Sirhan did not like the United States. ■

! Sirhan frequently argued with the teacher, and if he waas’t
| acknowledged would wave hi.s hand and snap his fingers. She
| has not seen Sirhan since I960. .

। Neal, willijm b. ■

« Doctor Neal treated Willama Wiesel at Kaiser Hoosptal on
i June 5, 1968 at 2:30 a.m. He stated that the bullet wound did
| not penetrate the stomach waai. The bullet was removed and
F given to a Los Angeles Police Officer. •

NEILSEN, EMMA . ■ ■ ‘

M.ss Neilsen, Mrs. Blais, and Mrs. Jergenson werre confronted by 
a young man, twenty-fiee to thirty, carrying a black suitoase. 
This young man told them that Kennedy would not be elected 
since he lost over a mlHon votes in Chicago because of his 
stand on Israel. . • .

j NEILSON, JANET

| Miss Neilson ateended Pasadena City College from 1964 thoough
! 1966. She met Sirhan while in a Freshman Biology class.
: Sirhan would ask her questions or borrow'notes and was quite
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friendly, bu^never on a social basis. Sirhan never mention­

ed any of hrs political beliefs.

NELSON EZELL • ■ • •

' Mrs. Nelson recieved a letter foom her son, Abbott, which was 
writton on June 8, 1368, in Baghdad, Iraq. A portion of this 

। letter stated "About two weeks ago we heard a rumor that Senator
Kennedy had been shot. The second time was not a rumor."

'NELSON, LAWRENCE •

^.Nelso" is the.manager of Schick Service Oerter, 656 Market 
Street, San Francisco, CaSifornia. He stated that John Henry 
Fahey was employed by the company foom May 27, 1366 to Septem- 

.ber 23, 1366, he then transferred to the Schick Service Center 
i^n^L^s-AngeJe80 ,He stated Fahey appeared emooionslly unstable 
ana was continually feuding with feHow employees.

. NELSON, PATRICIA E. - ‘

Miss. Nelson was a" Orange County coordinator for "Students for 
Kennedy, and arrived ^t the Ambassador Hotel on June 4, 1368, 
^L8:45-^’ At 12:10 a.,m. ' on June 5, 1368, she was striding 
with Joseph T. Kline in the lobby of the Ambassador Hotel out­
side of The Embassy Room. She saw a man running through the" 
lobby and heard him say "Excuse me, please." This individual 

। appeared to be coming out; of the Embassy Room and was carrying
a package wrapped in a dark blue canvas cloth under his right 

! arm* .Wh^ appeared to be Jhe wooden stock of a rifle protudded
i out of the blue canvas. The individual was in sight for about
• fiie..??.^3 *"* the" ran down .«“ condor of the hotel. This
। individual appeared unusual to her because of his wearing sp-
। psrel, long hair, and long sideburns which were not character-
| istic of those present at the hotel. Kline inloimed her that
. ?! had seenjhe ^e person on the Fr^ Reynolds News Progaam
* on ABC television. On June 7, 1368, she viewed the news program

in question and pointed out an unidennified man that appeared to 
be carrying a roll of poster’s or sim.lar paper. This roll was 
presented to Senator Kennedy in the film for autographing.
Nelss^ identified the man as the person she saw on June 5, i.n 
the lobby of the Ambassador Hotel. ■

NELSON, REBA E. • •

Mrs:?elson s.tated ^S. "on June 5, 1368, at approximately 
12:30 s.m., Mrs Mcdlister notifeed us that Senator Robert F.
Kennedy had been shot i.n the head and hip." .

"Treatoent Room #2 was set up in anticipation for the patients
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arrival* The other nurses prepared the room as I was still 
trying to complete the patient care in Treatment Room #4.”

"At approximately 12:35 a.m, I heard a commotion in the hall. I looked out and saw the newsmen fighting to get pictures of 
the patient. Mr. Tinch (Hossital Detail) succeeded in .getting 
the newsmen away foom the stretcher and the patient was taken 
into Treatment Room #2."

"When I entered the Treatment Room, the patient was aleeady on 
the treament table. Dr. Bazilauskas asked for a stehhosoppe 
and I com^aied. At this time, Mrs. Eby and Mrs. Lightsey were 
placing the patient on the heart-lung machine and Dr. Bazilauskas 
was performing external cardiac message. Dr. Bazilauskas used 
the stehSossipe to isseen for the heart beat and asked for 
adrenalin. I then prepared the adrenalin with the cardiac needle. 
While I was preparing the adrenalin, I heard Mrs. Kennedy say, 

' '“‘’hem' f. She.was referring to th>e patient’s coat and 
shhrt. When the patient came in the shnrt was unbutooned. I 
took the adrenalin to Dr. BazHuusaas who was ssill lSttining to 
the chest. Dr. Bazilauskas stated that he did not need the 
adrenalin in the heart but to give it subcutaneously. I walked 
to the right shoulder to give the meedcation but he was wounded 
there. At that time, I noted there was no active bleeding from 
the shoulder or head wounds.. I walked around to the left shoulder 
and gave the adrenalin in the left shoulder."

"Dr. Holt instuuceed Mrs. Lightsey to call the Good .Samiaitan 
Hossitll and make arrangements for Senator Kennedy's hsopital- 
izitson. Dr. Hoot also instluct.ed Mrs. Lightsey to call Dootor's 
Cuneo, Andler and another doctor. Mrs. Eby asked Mrs. Kennedy 
if she wanted a priest for her husband. Mrs. Kennedy said, "Yes, 
there is one in the hall.” Mrs. Kennedy left the room and

. returned with a man, who was not dressed in a priests habit.
Mrs. Kennedy sat down on a stool at the patients right side 
with the man assisting her."

"Dr. Hoot, with the assistance of Mrs. Meeia and I, took a blood 
sample for typing and cross matching from the left slbital siact. 
The dextran had been started in the left uiitr arm by Dr. Hoot."

"Mrs. Eby took the blood sample and it was sent to Good Sammaitan 
Hooaitil by police radio car, "Stat." While I was holding the 
patients left arm, I noted the eyes were open and fixed. The 
patients rtSiiratSons at this tiie were about twenty to twenty- 
two per minute. Dr. BazilauaSaa ordered the htart-lung machine 
removed at this tiie as the patient was doing weei on his own.
I disconnected the machine and Dr. Bazilluskas and Mrs. Eby held 
the patient up as I removed the htart-lung machine, the blood 
pressure cuff and upper clothing. Mrs. Eby had put on a head 
dressing and eye patches with ointment to protect the patients 
eyes. The patient was given ssntrluous oxygen.” .

"Mrs. Lightsey came back into the treaiilert room and inSoimed '

'F'W”T
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Dr. Holt that Good Samaritan Hospital and Dr. Cuneo were ready 
for the patient. Mrs. Kennedy wap quite concerned about the 
noise in the hall and teeatment room. The patient wap covered 
With a sheet and Mrs. Lightsey and I removed the lower clothing. 
Mrs. Mejia and I searched the clothing. There was no property 
or shoes on admission. As we were wrapping the clothing, Mrs. 
Kennedy said, 'Throw them awaa.’ To my knowledge the clothing 
was sent with the patient to Good Samiritai HoopptaleM

"As I was about to wash the patient’s right hand Mrs. Kennedy 
saido 'Don't wash that. Those are old.' I observed old 
scratches on the right hand plus the blood. I cuailied with 
her wishes and did not wash the hand."

"Dr. Holt and Mrs. Kennedy were tllking. Mrs. Kennedy was 
reassured by Mrs. Eby and Dr. Holt that the patient would re­
ceive good care at the Good Samaaittn Hooppttl. Dr. Hoot told 
Mrs. Kennedy that he would accompany her and the Senator to 
Good Samiaitai HoSspttl. At this tiae, a Negro man came into 
he room witrh a stethhptsppe around his neck. I asked Mrs. Eby 
who he was. Mrs. Eby asked the mano and he stated that he was 
Dr. .Miler and had been at the scene of the accident. He treed 
to intereeee with the patient's tee ament and was inSoiaed that 
arrangements had been made and his assistance was not needed."

"The patient was moved to the ambulance stretcher. He was given 
contrmuous oxygen and was having cuntinuous inraavnnous sulu- 
twns. Dr. Hoot, Mrs. Kennedy, Mr. Van Ness and Mr. Nineo 
accompanied the patient to Good Samiaitai Hoospttl. After the 
pati^t left the room, I noted that a priest in full haoit was 
standing in the room. I was irUoimed that the patient had re- 
ceiyed the 'Last Riees'"" ' '

NELSON, RICHARD A. '

Doctor Nelson treated Sirhti when he fell from a horse at 
Granja Vista Del Rio Ranch on September 25o 1966. Sirhan was 
treated at Corona CoImniuity Hosspttl where he remained over­
night. X-rays were taken and showed no permanent damage.

Dr. Nelson describes Sirhti as unduly nervous regarding the 
trearnient and appeared to be an angry young persui. Dr. Nelson 
examined Sirhan again on September 29o 1966, and October 26o 
me, and indicsed Sirhan was healing a^^^ ^ active. . 
Slrhti cumilalned of a little trouble-with his left eye, and 
Dr. Nelson referred him to Dr. Milton A. Miler, an uptuiettist.

NEMEo GEORGE

Mr. Neme stated he used to work with SaldaHat Sirhti at Michael 
Ganguino Incorporated, 53 W. Union Street, Pasadena.
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, Nerne stated that he never engaged in any serious or political
. convvrsations with Saidallah. .

* NESS, EDWIN JERALD '

- Mr. Ness was Ivving with Dorothy Manning in May of 196 8. Mr.
Ness was intevveewed regarding Robert Andrese and his involve- 

'( ment at the Golden Garter Inn. Mr. Ness related that Mr.
; Andrese resembles Sirhan B. Sirhan.

NEWMAN, KAT-HRYN ANNE •

Miss Newman worked the Anchor Desk in the Embassy Room on 
June 4, 1968, beginning at 6:30 p.m. Between 6:30 p.m. and 
10:30 p.m, she made four or five. trips though the kichheu 
corridor and did not see Sirhan Sirhan. She went to dinner 
at approximately 10:30 p.m., then resumed her duties at the 
Anchor Desk. She was at this location during Senator Kennedy’s 
speecn and when the shooting occurred.

NICKENS, R. L. ’ \

Mr. Nickens i.s the manager of the Miner Highland Hotel, 813 
South Flower Street, Los Angeles. Mr. Nickens stated that 
John Wright stayed at his hotel, prior to June 10, 1968. Wright 
stated that he was flynig to Pensacola, Flordda on a job and 
would return in two or three months. Mr. Nickens stated Wright 
had no frennds i.n the hotel and that he had spoken to Wright 
several times but never mentioned the shooting of Robbet Kennedy. 
Wright left no fowardnng address. ■

NIISSON, PAUL ‘

Doctor Nilsson recalled Sirhan coming into his office for an 
eye examnation and possible teeament. His office records re­
flect he first saw Sirhan on November 8, 1966. Dr. Nilsson 
noted that the examination showed Sirhan to have 20-20 vision, 
and there seemed to be no impairment of his peripheral vision. 
Sirhan was not satisfeed with the examination and requested 
further action. Dr. Nilsson refereed Sirhan to his partner. 
Dr. Milton Miler.

NISHIMURA, ROSE ..

Mrs. Nishimura stated she is not acquaineed with Gilderdine 
Oppenheimer.
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